

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	5
1. Přilétá nejstarší známý roj meteorů.....	6
Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 17. 4. 2022, 13:41	
2. Festival GO KAMERA uvede novinky ze světa dobrodružství	6
Online • kult.cz (Kultura / Umění) • 17. 4. 2022, 4:15	
3. Opavský expres 16.04.2022 16:30 POLAR TV.....	6
Televize • TV Polar (České stanice) • 16. 4. 2022, 16:30	
4. Fotograf a astronom Petr Horálek úspěšný v NASA	6
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 16. 4. 2022, 16:18	
5. Pomoc je na jednom místě.....	6
Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský ; str. 13 (Zprávy / Politika) • 16. 4. 2022	
6. Novoborské kino hostí výstavu legendárního Jindřicha Štreita s názvem Lidé z východu: Ukrajinci v českých zemích.	7
Online • genus.cz (Regionální zprávy) • 15. 4. 2022, 16:27	
7. Osobnost české fotografie Tomáš Pospěch: Fotit dnes může každý, ale dobrých věcí vzniká stále docela málo.....	7
Online • art.ceskatelevize.cz (Zprávy / Politika) • 15. 4. 2022, 7:50	
8. Univerzitní esport DERBY	7
Online • vsb.cz (Jiné) • 14. 4. 2022, 13:00	
9. Osobnosti české fotografie 2021	7
Online • ifotovideo.cz (Kultura / Umění) • 14. 4. 2022, 11:31	
10. Škola hrou? Komenský dbal, aby to nebyla jen námaha.....	8
Tisk • 5 plus 2 - Přerovsko a Hranicko ; str. 2, 3 (Regionální zprávy) • 14. 4. 2022	
11. Zkratky prostorem a časem možná skutečně existují.....	8
Tisk • 21. století ; str. 40, 41, 42, 43, 44 (Hobby / Populárně naučné) • 14. 4. 2022	
12. Proč by se nám všem vyplatilo pomoci propadlíkům.....	8
Tisk • Deník N ; str. 14, 15, 16 (Zprávy / Politika) • 14. 4. 2022	
13. Slunovrat se stěhuje, ale zaměření a vyznění zůstávají zachovány	8
Online • hudebniknihovna.cz (Kultura / Umění) • 13. 4. 2022, 17:50	
14. K Zemi se blíží výron sluneční hmoty. Brzy nás čeká menší geomagnetická bouře.....	9
Online • zoommagazin.iprima.cz (Jiné) • 13. 4. 2022, 15:00	

15. Uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny bydlí na koleji u Opavy	9
Online • tv.idnes.cz (Zprávy / Politika) • 13. 4. 2022, 13:48	
16. Moje duše je na Ukrajině, říká uprchlice. V Česku pracuje na homeoffice	9
Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 13. 4. 2022, 13:48	
17. Uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny bydlí na koleji u Opavy	9
Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 13. 4. 2022, 13:48	
18. Moje duše je na Ukrajině, říká uprchlice. V Česku pracuje na homeoffice	10
Online • idnes.cz/ostrava (Regionální zprávy) • 13. 4. 2022, 13:48	
19. Relativita času. Astronomové zvou na výstavu v ostravském Světě techniky	10
Online • techfocus.cz (IT / Technologie) • 13. 4. 2022, 7:43	
20. Benefiční výstava pomáhá lidem utíkajícím před válkou na Ukrajině	10
Online • sumpersky.denik.cz (Regionální zprávy) • 13. 4. 2022, 6:27	
21. „Moje duše je na Ukrajině“	10
Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský ; str. 14 (Zprávy / Politika) • 13. 4. 2022	
22. Válka na Ukrajině	11
Online • irozhlas.cz (Zprávy / Politika) • 12. 4. 2022, 16:27	
23. Válka Rusko vs. Ukrajina	11
Online • blesk.cz (Společenské) • 12. 4. 2022, 15:50	
24. Opava: Nové centrum PAŁANYCJA pomůže válečných uprchlíkům	11
Online • parlamentnilisty.cz (Zprávy / Politika) • 12. 4. 2022, 12:03	
25. OKD bude těžit déle. Možná až do roku 2025	11
Online • iuhli.cz (Průmysl / Logistika) • 12. 4. 2022, 9:58	
26. Cestovatelský festival GO KAMERA	12
Online • kult.cz (Kultura / Umění) • 12. 4. 2022, 9:10	
27. Olomoucký majáles chystá dvoudenní oslavu	12
Online • hanackyvecernik.cz (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022, 8:00	
28. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat, možná až do roku 2025	12
Online • patriotmagazin.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 12. 4. 2022, 6:55	
29. Těžba uhlí na Karvinsku bude pokračovat do poloviny roku 2023	12
Online • svethospodarstvi.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 12. 4. 2022, 5:59	
30. Poplach v KUPE! Vodárenská věž zažije charitativní stand-up show	13
Tisk • Opavský a Hlučínský Region ; str. 3 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
31. Květnové Moderní výzvy s Kmentou	13
Tisk • Region Opavsko ; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	

32. Druhé kolo přijímaček pro Edukační péči o seniory.....	13
Tisk • Region Opavsko ; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
33. Filozoficko-přírodovědecká fakulta se zapojila do pomoci uprchlíkům.....	13
Tisk • Region Opavsko ; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
34. Knižní pocta Daliboru Prixovi.....	13
Tisk • Region Opavsko ; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
35. Nářečí ve Slezsku představuje výstava i přednáška.....	14
Tisk • Region Opavsko ; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
36. Charitativní show v Kupe	14
Tisk • Region Opavsko ; str. 4 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
37. Slunovrat přiveze hvězdy.....	14
Tisk • Region Opavsko ; str. 12 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022	
38. Relativita času: astronomové zvou na výstavu v ostravském Světě techniky.....	14
Online • cysnews.cz (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 21:04	
39. Transkraniální sonografie mediotemporálního laloku u pacientů s Alzheimerovou demencí.....	15
Online • prolekare.cz (Zdravotnictví / Medicína) • 11. 4. 2022, 18:08	
40. Opava má nový strategický plán.....	15
Online • opava-city.cz (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 18:00	
41. Těžit do roku 2025? OKD zatím jede naplno, likvidační práce pokračují.....	15
Online • novojicinsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 17:05	
42. Osobností české fotografie 2021 je Tomáš Pospěch, mimo jiné za Koudelkovy deníky.....	16
Online • magazin.aktualne.cz (Společenské) • 11. 4. 2022, 17:01	
43. Osobností české fotografie 2021 je Tomáš Pospěch, mimo jiné za Koudelkovy deníky.....	16
Online • denikpravda.cz ((nezařazené)) • 11. 4. 2022, 17:01	
44. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat do druhého kvartálu roku 2023	16
Online • patria.cz (Ekonomika / Finance / Právo) • 11. 4. 2022, 16:01	
45. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat do druhého kvartálu roku 2023	16
Online • energy-hub.cz (Průmysl / Logistika) • 11. 4. 2022, 15:55	
46. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat do příštího roku.....	17
Online • msn.com/cs-cz (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 15:32	
47. Hnutí pro život zneužívá utrpení znásilněných Ukrajinek.....	17
Online • parlamentnilisty.cz (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 13:57	
48. Olomoucký majáles se po pauze vrací do ulic. Přijede N.O.H.A., či Michal Horák.....	17
Online • olomoucky.report.cz ((nezařazené)) • 11. 4. 2022, 13:14	

49. Olomoucký majáles má jubilejní 10. narozeniny! Koncem května vypuknou dvoudenní oslavy 18
Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 12:51
50. V Olomouci se po pauze znovu chystá Majáles, nabídne dva dny zábavy 18
Online • seznamzpravy.cz (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 12:22
51. TZ: Západ slunce v Galerii Fotografic..... 18
Online • artalk.cz (Kultura / Umění) • 11. 4. 2022, 12:12
52. Annabelle, Circus Brothers a N.O.H.A! Olomoucký majáles chystá dvoudenní oslavu 10. narozenin..... 18
Online • olomoucky.rej.cz (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 12:00
53. Olomoucký majáles chystá dvoudenní oslavu 10. narozenin..... 19
Online • zurnal.upol.cz (Jiné) • 11. 4. 2022, 12:00
54. Poplach v opavském KUPE! Vodárenská věž zažije stand-up show a pomůže Ukrajině 19
Online • opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 10:35
55. Jindřich Štreit: Zastavit čas. Povídání o tom, co na fotografiích není..., Vyškov, úterý 12.4..... 19
Online • akcezabrnem.cz (Kultura / Umění) • 11. 4. 2022, 1:10
56. Zajímavosti z regionů (Ostrava) 19
Televize • Zajímavosti z regionů (Ostrava) (ČT1) • 10. 4. 2022, 6:00

Slezská univerzita v Opavě

1. Přilétá nejstarší známý roj meteorů

Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 17. 4. 2022, 13:41

Vydavatel: BORGIS a.s. (cz-00564893) • Autor: ČTK, Filip Šára

Odkaz: <https://www.novinky.cz/veda-skoly/clanek/prileta-nejstarsi-znamy-roj-meteoru-40394093>

... uvolněných v minulých staletích z jádra komety Thatcher. „Obecně jsou Lyridy velmi ‚ploché‘, je těžké určit přesně, kdy začínají a kdy končí,“ poznamenal na dotaz Novinek Horálek, který působí ve Fyzikálním ústavu Slezské univerzity v Opavě. „Maximum Lyrid každopádně nastává 22. dubna ve 21 hodin SELČ, přičemž Měsíc bude ve fázi krátce před poslední čtvrtí...

2. Festival GO KAMERA uvede novinky ze světa dobrodružství

Online • kult.cz (Kultura / Umění) • 17. 4. 2022, 4:15

Odkaz: <https://www.kult.cz/festival-go-kamera-uvede-novinky-ze-sveta-dobrodruzstvi>

... Baumann, fotografové Jiří Kolbaba a Jindřich Štreit, horolezci Mára Holeček a Klára Kolouchová, spisovatel Josef Formánek, novinářky Markéta Kutilová a Lenka Klicperová, chirurg Tomáš Šebek, Šimon Pánek, Mníslav Zelený Atapana... Vyhlášeny jsou soutěžní kategorie: cestovatelská fotografie, cestovatelský film a kniha o cestování. Nejlepší čekají atraktivní ceny...

3. Opavský expres 16.04.2022 16:30 | POLAR TV

Televize • TV Polar (České stanice) • 16. 4. 2022, 16:30

Vydavatel: POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838) • Rubrika: News

Odkaz: <https://polar.cz/porady/opavsky-expres/opavsky-expres-16-04-2022-16-34>

... fotky všimne někdo v Americe z Národního úřadu pro letectví a vesmír? Petr Horálek, fotograf a astronom, Fyzikální ústav Slezské univerzity: „Samozřejmě, to není tak, že by si toho někdo všimnul. Fotografové, kteří chtějí uspět v Astronomickém snímku dne NASA, se snaží stále zasílat své obrázky do centrály, kde editoři snímky hodnotí a pokud se jim líbí, tak je...

4. Fotograf a astronom Petr Horálek úspěšný v NASA

Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 16. 4. 2022, 16:18

Vydavatel: POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838) • Autor: Katka Geryková • Rubrika: News

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000030857/fotograf-a-astronom-petr-horalek-uspesny-v-nasa>

...Fotograf a astronom Petr Horálek úspěšný v NASA Petr Horálek z Fyzikálního ústavu Slezské univerzity je autorem víc jak tří desítek fotografií noční oblohy, které americký úřad NASA publikoval jako prestižní Astronomický snímek dne. Fotografa, astronoma a také popularizátora vědy teď představíme v krátkém rozhovoru. Kateřina Geryková, redaktorka, TV POLAR...

5. Pomoc je na jednom místě

Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 13 (Zprávy / Politika) • 16. 4. 2022

Vydavatel: MAFRA, a.s. (cz-45313351)

Odkaz: [náhled](#)

... opavského krizového štábu, charity, Červeného kříže nebo **Slezské univerzity** zde působí i dobrovolníci z uměleckého studia Gottfrei. „Část pomoci byla v centru na Krnovské ulici, část v městském evakuačním centru a na magistrátu. Jsme rádi, že se podařilo vše spojit na jednom místě, kde lidé naleznou vše, co budou k životu u nás potřebovat,” konstatoval opavský...

6. Novoborské kino hostí výstavu legendárního Jindřicha Štreita s názvem Lidé z východu: Ukrajinci v českých zemích.

Online • genus.cz (Regionální zprávy) • 15. 4. 2022, 16:27

Vydavatel: **GENUS TV a.s. (cz-48291927)** • Rubrika: **Českolipsko**

Odkaz: <https://genus.cz/regiony/ceskolipsko/novoborske-kino-hosti-vystavu-legendarniho-jindricha-streita-s-nbsp-nazvem-lide-z-nbsp-vychodu-ukrajinci-v-nbsp-ceskych-zemich-n538884.htm>

... rámci projektu Ministerstva kultury ČR a současně vyšel k výstavě katalog autorů Ondřeje Koláře a Dušana Janáka: Lidé z východu: Ukrajinci v českých zemích od roku 1918. Z výstavy fotografií v novoborském kině. Výstava fotografií dokumentárního fotografa a pedagoga **Institutu tvůrčí fotografie** Jindřicha Štreita dokumentuje současnou situaci ukrajinské menšiny v...

7. Osobnost české fotografie Tomáš Pospěch: Fotit dnes může každý, ale dobrých věci vzniká stále docela málo

Online • art.ceskatelevize.cz (Zprávy / Politika) • 15. 4. 2022, 7:50

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)** • Autor: **Josef Chuchma**

Odkaz: <https://art.ceskatelevize.cz/inside/osobnost-ceske-fotografie-tomas-pospech-fotit-dnes-muze-kazdy-ale-dobrych-veci-vznika-stale-docela-malo-ZrvGz>

... fotografie za rok 2021. Západ slunce. Jedno z největších fotografických kliše. V pražské galerii Fotografic na toto téma právě vystavují studentky a studenti **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě, kurátorem výstavy je právě Tomáš Pospěch. V hodinách Intermediální tvorby studenty vedl k tomu, aby toto „demokratické kliše“ ve fotografiích tematizovali...

8. Univerzitní esport DERBY

Online • vsb.cz (Jiné) • 14. 4. 2022, 13:00

Odkaz: <https://www.vsb.cz/cs/detail-novinky/?reportId=43466&linkBack=%2Fcs%2Findex.html>

...Univerzitní esport DERBY 29. 4. 2022, 9:00 - 20:00 Fakulta elektrotechniky a informatiky 100 Esport derby VŠB-TUO vs. SU Přijďte se podívat na historicky první esportovní derby mezi **Slezskou univerzitou v Opavě** a VŠB– Technickou univerzitou. Týmy se utkají ve třech hrách: FIFA 22, Counter-Strike: Global Offensive a League of Legends. Na ederby můžete...

9. Osobnosti české fotografie 2021

Online • ifotovideo.cz (Kultura / Umění) • 14. 4. 2022, 11:31

Vydavatel: **ATEMI, s.r.o. (cz-25610864)** • Rubrika: **Co se děje**

Odkaz: http://www.ifotovideo.cz/rubriky/co-se-deje/osobnosti-ceske-fotografie-2021_14139.html

... opravdovosti Karlovy tvorby. Zaměřuje se na témata, která jsou podnětná, závažná, mnohdy jsou jeho snímky letmým dotykem okamžiku – a přesto tak výmluvná, drsně pravdivá či hřejivě lidská. Nositelem titulu Osobnost mladé české fotografie 2021 – do 30 let je Kateřina Šovátová. Loni s úspěchem završila bakalářský stupeň **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity...

10. Škola hrou? Komenský dbal, aby to nebyla jen námaha

Tisk • 5 plus 2 - Přerovsko a Hranicko; str. 2, 3 (Regionální zprávy) • 14. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Petra Černobílová**

Odkaz: [náhled](#)

... Pracovnice přerovského muzea, kurátorka sbírek a komenián, historička. Vystudovala historii a muzeologii na **Slezské univerzitě v Opavě**. Specializuje se na regionální historii Drahotušska a Hranicka, církevní správu, historickou kartografii, dějiny školství, komeniologie. Od roku 1999 pracuje v Muzeu Komenského v Přerově. Helena Kovářová podrobně zkoumá život i dílo...

11. Zkratky prostorem a časem možná skutečně existují

Tisk • 21. století; str. 40, 41, 42, 43, 44 (Hobby / Populárně naučné) • 14. 4. 2022

Vydavatel: **RF HOBBY s.r.o. (cz-26155672)** • Autor: **Pavel Polcar** • Rubrika: **VESMÍR | ČERNÉ DÍRY**

Odkaz: [náhled](#)

... jejich útrobách. „Myslím, že standardní verze je ta, že černé díry vedou ke konci času,“ řekl Douglas Finkbeiner, profesor astronomie a fyziky na Harvardově univerzitě. ZKRATKY VESMÍREM? Opačného názoru jsou čeští vědci ze **Slezské univerzity v Opavě**, kteří svou tezi předložili začátkem letošního roku. Teoreticky předpovězené červí díry jsou jakousi lidskou...

12. Proč by se nám všem vyplatilo pomoci propadlíkům

Tisk • Deník N; str. 14, 15, 16 (Zprávy / Politika) • 14. 4. 2022

Vydavatel: **N media a.s. (cz-06781772)** • Autor: **Jana Ustohalová** • Rubrika: **KONTEXT**

Odkaz: [náhled](#)

.... Výzkumníci z **Opavské univerzity** na datech z roku 2014 srovnávali dvě stejně velká města Sokolov a Krnov. Obě mají kolem čtyřicet tisíc obyvatel a velké vyloučené lokality se stovkami chudých lidí v exekucích. V mezidobí se ale ukázalo, že směr, který zvolil Krnov ve vzdělávání, se vyplatil více. Jako klíčový moment se ukázalo, že v roce 2008 město zrušilo...

13. Slunovrat se stěhuje, ale zaměření a vyznění zůstávají zachovány

Online • hudebniknihovna.cz (Kultura / Umění) • 13. 4. 2022, 17:50

Vydavatel: **Hudebniknihovna.cz (cz-)** • Autor: **Jiří Klecan, Martin Král**

Odkaz: <https://www.hudebniknihovna.cz/slunovrat-se-stehuje-ale-zamereni-a-vyzneni-zustavaji-zachovany.html>

... běžný návštěvník města nedostane, například v zahradě Minoritského kláštera i v jeho obvykle nepřístupných gotických sálech, na historickém nádvoří sousední **Slezské univerzity** i v její půvabné zahradě. Pro diváky se otevře také nádvoří církevní konzervatoře, barokní krása kostela svatých Janů i nádvoří Mendelova gymnázia. Tradičně nabitý program. A nejen to...

14. K Zemi se blíží výron sluneční hmoty. Brzy nás čeká menší geomagnetická bouře

Online • zoommagazin.iprima.cz (Jiné) • 13. 4. 2022, 15:00

Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o. (cz-48115908)** • Autor: **Miroslav Honsů**

Odkaz: <https://zoommagazin.iprima.cz/vesmir/vyron-slunecni-hmoty>

... záře statisticky pozorovat tak jednou do roka. „Jsou ale roky, kdy se nic neděje, a pak jsou roky, kdy jsou třeba čtyři v jednom roce. Zpravidla v době okolo maxima jedenáctiletého cyklu sluneční aktivity. Maximum se blíží, odehraje se v roce 2025,“ uvedl astronom Petr Horálek ze **Slezské univerzity v Opavě**. Poslední výraznou polární záři lidé spatřili z území...

15. Uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny bydlí na koleji u Opavy

Online • tv.idnes.cz (Zprávy / Politika) • 13. 4. 2022, 13:48

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Rubrika: **iDNES.tv**

Odkaz: https://tv.idnes.cz/domaci/moje-duse-je-na-ukrajine-rika-uprchlice-ktera-je-v-cesku-na-homeoffice.V220413_131826_idnestv_jda

...Uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny bydlí na koleji u Opavy Vysokoškolská kolej **Slezské univerzity** ve Vávrovicích u Opavy je momentálně bez svých obvyklých obyvatel – studentů. Ubytování tam totiž jsou uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny. video: iDNES.tv ...

16. Moje duše je na Ukrajině, říká uprchlice. V Česku pracuje na homeoffice

Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 13. 4. 2022, 13:48

Vydavatel: **LONDA spol. s r. o. (cz-49241931)** • Autor: **Stanislav Jakeš** • Rubrika: **Rádío Impuls - Moravskoslezský kraj**

Odkaz: https://www.impuls.cz/regiony/moravskoslezsky-kraj/ukrajina-ukrajinci-uprchlici-valka-rusko-pomoc-humanitarni.A220413_134803_imp-moravskoslezsky_kov

... pomáháme i s vyplněním volného času. Naši studenti pouštěli dětem animované pohádky. Chceme jim ukázat i dění na naší univerzitě, starší děti si tak v kreativních dílnách vyzkouší třeba práci s klíčovacím plátnem,“ uvádí mluvčí univerzity **Karin Martínková**. Škola dětem sehnala i bačkory a jinou domácí obuv, také kočárky a odrážedla. „Tohle byl zatím začátek. Musíme...

17. Uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny bydlí na koleji u Opavy

Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 13. 4. 2022, 13:48

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: https://www.lidovky.cz/video-idnes.aspx?idvideo=V220413_131826_idnestv_jda

...Uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny bydlí na koleji u Opavy Vysokoškolská kolej **Slezské univerzity** ve Vávrovičích u Opavy je momentálně bez svých obvyklých obyvatel – studentů. Ubytování tam totiž jsou uprchlíci z válkou zasažené Ukrajiny.
Autor: video: iDNES.tv ...

18. Moje duše je na Ukrajině, říká uprchlice. V Česku pracuje na homeoffice

Online • idnes.cz/ostrava (Regionální zprávy) • 13. 4. 2022, 13:48

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Stanislav Jakeš**

Odkaz: https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/ukrajina-ukrajinci-uprchlici-valka-rusko-pomoc-humanitarni.A220413_660363_ostrava-zpravy_jst

... intenzivní výuku češtiny, ta je třikrát týdně. Ukrajincům ale pomáháme i s vyplněním volného času. Naši studenti pouštěli dětem animované pohádky. Chceme jim ukázat i dění na naší univerzitě, starší děti si tak v kreativních dílnách vyzkouší třeba práci s klíčovacím plátnem,” uvádí mluvčí univerzity **Karin Martínková**. Škola dětem sehnala i bačkory a jinou domácí obuv...

19. Relativita času. Astronomové zvou na výstavu v ostravském Světě techniky

Online • techfocus.cz (IT / Technologie) • 13. 4. 2022, 7:43

Vydavatel: **Digital Plus s.r.o. (cz-05794536)**

Odkaz: <https://techfocus.cz/veda-vesmir/4203-relativita-casu-astronomove-zvou-na-vystavu-v-ostravskem-svete-techniky.html>

... vesmírným misím, na jejichž přípravě se instituce podílejí. Při příležitosti zahájení výstavy bylo vedením **Slezské univerzity** a Astronomického ústavu představeno nové společné pracoviště pro pokročilý výzkum, modelování a technologie – Iniciativa pro výzkum vesmíru. Toto pracoviště vzniká jako vyvrcholení společných projektů a dlouhodobé spolupráce obou institucí...

20. Benefiční výstava pomáhá lidem utíkajícím před válkou na Ukrajině

Online • sumpersky.denik.cz (Regionální zprávy) • 13. 4. 2022, 6:27

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://sumpersky.denik.cz/ctenar-reporter/beneficni-vystava-pomaha-lidem-utikajicim-pred-valkou-na-ukrajine-20220413.html>

... Krtička – Jaroslav Minář – Michal Navrátil – Ivo Netopil – Michal Ožibko – Josef Pavlíček – Zdeňka Rambousková – Pavel Ramert – Anna Stejskalová – Antonín Suchan – Marek Suchan – Irena Šafránková – **Jindřich Štreit** – Bohumil Teplý – Martina Trchová – Petr Válek – Milan Valenta – Dana Vilišová. Kristina Lipenská, historik umění Autor: autor externí || Foto: Se...

21. „Moje duše je na Ukrajině“

Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský; str. 14 (Zprávy / Politika) • 13. 4. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Stanislav Jakeš**

Odkaz: [náhled](#)

... naši univerzitě, starší děti si tak v kreativních dílnách vyzkouší třeba práci s klíčovacím plátnem," uvádí mluvčí univerzity **Karín Martínková**. Škola dětem sehnala i bačkory a jinou domácí obuv, také kočárky a odrážedla. „Tohle byl zatím začátek. Musíme vydržet a snad lidé i dál pomohou, třeba dalšími dary pro děti," doplňuje Martínková. Jsme ovšem nesmírně...

22. Válka na Ukrajině

Online • **irozhlas.cz** (Zprávy / Politika) • 12. 4. 2022, 16:27

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS (cz-45245053)**

Odkaz: <https://www.irozhlas.cz/valka-ukrajina-rusko-online?h=a112e56d7920edda42466cbc6fa6c06c748b47a8>

... několik dalších opavských organizací, například dobrovolníci ze studia a galerie Gottfrei, Charity Opava či **Slezské univerzity**. ČTK to dnes řekl mluvčí města Roman Konečný. ...

23. Válka Rusko vs. Ukrajina

Online • **blesk.cz** (Společenské) • 12. 4. 2022, 15:50

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER a.s. (cz-02346826)**

Odkaz: <https://www.blesk.cz/clanek/zpravy-ukrajine/702030/online-rusove-v-mariupolu-zabili-21-tisic-lidi-tvrdi-starosta-obeti-muze-byt-jeste-vic.html?h=c3e41b6b25ee1405b35ff5cd63e76e51ffa1de71>

... dalších opavských organizací, například dobrovolníci ze studia a galerie Gottfrei, Charity Opava či **Slezské univerzity**. ČTK to dnes řekl mluvčí města Roman Konečný. „Ukrajinci zde najdou prostor s humanitární sbírkou, infocentrum s potřebnými kontakty, nabídkami práce, ubytování, škol či vyučování češtiny a další potřebné informace. V brzké době se zde otevrou i...

24. Opava: Nové centrum PALANYCJA pomůže válečných uprchlíkům

Online • **parlamentnilisty.cz** (Zprávy / Politika) • 12. 4. 2022, 12:03

Vydavatel: **OUR MEDIA a.s. (cz-28876890)** • Rubrika: **Ukrajina 2022**

Odkaz: <https://www.parlamentnilisty.cz/politika/obce-volicum/Opava-Nove-centrum-PALANYCJA-pomuze-valecnych-uprchlikum-698914>

..., Charitou Opava, MAS Opavsko, Kapradí a **Slezskou univerzitou**. Ukrajinci zde najdou tzv. freeshop s humanitární sbírkou, infocentrum s potřebnými kontakty, nabídkami práce, ubytování, škol či vyučování češtiny a další potřebné informace. V brzké době se zde otevrou i výukové a volnočasové aktivity, které mají usnadnit integraci Ukrajinců do naší společnosti...

25. OKD bude těžit déle. Možná až do roku 2025

Online • **ihli.cz** (Průmysl / Logistika) • 12. 4. 2022, 9:58

Vydavatel: **pHmedia Czech Republic s.r.o. (cz-01914545)** • Autor: **ČTK** • Rubrika: **Z domova**

Odkaz: <https://ihli.cz/okd-bude-tezit-dele-mozna-az-do-roku-2025/>

... v některém z dolů, kde už těžba skončila a které přešly pod státní podnik Diamo, ale bude rovněž předmětem analýzy. Novým předsedou dozorčí rady OKD se stal rektor **Slezské univerzity** Pavel Tuleja. „ Mým profesním zaměřením je ekonomie, jsem ekonom, a tady si myslím, že je jeden velký a zajímavý ekonomický problém, který je zapotřebí vyřešit, “ řekl Tuleja...

26. Cestovatelský festival GO KAMERA

Online • **kult.cz** (Kultura / Umění) • 12. 4. 2022, 9:10

Odkaz: <https://www.kult.cz/cestovatelsky-festival-go-kamera>

... ročníku se můžeme těšit: režisér Steve Lichtag, herec Jarda Dušek a Jitka Čvančarová, horolezec Mára Holeček a Klára Kolouchová, lékař Tomáš Šebek, spisovatel Josef Formánek, šaman Karel Fuller, fotograf **Jindřich Štreit**, Jirka Kolbaba, Pavel Svoboda, Rost'a Stach, Petr Bambousek, Marcel Rebro, Lenka Klicperová... ..

27. Olomoucký majáles chystá dvoudenní oslavu

Online • **hanackyvecernik.cz** (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022, 8:00

Vydavatel: **Vlastimil Blaťák (cz-73255645)** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: <https://www.hanackyvecernik.cz/zpravy/olomoucky-majales-chysta-dvoudenni-oslavu>

... korunu převzali například Marek Eben, David Koller, Jaromír Švejdlík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**.
Facebook Autor: Tisková zpráva ...

28. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat, možná až do roku 2025

Online • **patriotmagazin.cz** (Ekonomika / Finance / Právo) • 12. 4. 2022, 6:55

Vydavatel: **Patrioti MSK, z. s. (cz-02711818)** • Autor: **ČTK**

Odkaz: <https://www.patriotmagazin.cz/tezba-cerneho-uhli-na-karvinsku-bude-pokracovat-mozna-az-do-roku-2025>

... obnovení těžby v některém z dolů, kde už těžba skončila a které přešly pod státní podnik Diamo, ale bude rovněž předmětem analýzy. Novým předsedou dozorčí rady OKD se stal rektor **Slezské univerzity** Pavel Tuleja. "Mým profesním zaměřením je ekonomie, jsem ekonom, a tady si myslím, že je jeden velký a zajímavý ekonomický problém, který je zapotřebí...

29. Těžba uhlí na Karvinsku bude pokračovat do poloviny roku 2023

Online • **svethospodarstvi.cz** (Ekonomika / Finance / Právo) • 12. 4. 2022, 5:59

Autor: **Jan Ferenc** • Rubrika: **Byznys**

Odkaz: <https://svethospodarstvi.cz/byznys/tezba-uhli-na-karvinsku-bude-pokracovat-do-poloviny-roku-2023/>

.... Posouzení případného obnovení těžby v některém z dolů, kde už těžba skončila a které přešly pod státní podnik Diamo, ale bude rovněž předmětem analýzy. Novým předsedou dozorčí rady OKD se stal rektor **Slezské univerzity** Pavel Tuleja. „Mým profesním zaměřením je ekonomie, jsem ekonom, a tady si myslím, že je jeden velký a zajímavý ekonomický problém, který je...

30. Poplach v KUPE! Vodárenská věž zažije charitativní stand-up show

Tisk • Opavský a Hlučínský Region; str. 3 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... událost na nové facebookové stránce Kulturní Opava. Nejdříve přišel slib, že se tak stane, ale pak informace, že prý to tam nepatří a chtějí propagovat jen akce pod záštitou města. Načež jsem reagoval, že co mohou chtít více. Jde o skupinu lidí, kteří vytvořili platformu tady v Opavě. Jsme kluci z Opavy, kteří studovali **Slezskou univerzitu**, koná se to v Opavě a...

31. Květnové Moderní výzvy s Kmentou

Tisk • Region Opavsko; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Květnové Moderní výzvy s Kmentou OPAVA Novinář, spisovatel a nakladatel Jaroslav Kmenta bude 12. května od 11 hodin hostem cyklu Moderní výzvy lidstva, který tradičně proběhne na půdě **Fakulty veřejných politik** na Bezručově náměstí 14 v Opavě. Akce je určena pro studenty středních a vysokých škol i širokou veřejnost. Jaroslav Kmenta se zabývá...

32. Druhé kolo přijímaček pro Edukační péči o seniory

Tisk • Region Opavsko; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Druhé kolo přijímaček pro Edukační péči o seniory OPAVA První kolo přijímacího řízení pro akademický rok 2022/2023 na **Fakultě veřejných politik** bylo uzavřeno na konci března. Druhé kolo pak bylo vyhlášeno pro bakalářský studijní program Edukační péče o seniory v prezenční i kombinované formě. Cílem profesně zaměřeného studijního programu je připravit...

33. Filozoficko-přírodovědecká fakulta se zapojila do pomoci uprchlíkům

Tisk • Region Opavsko; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...**Filozoficko-přírodovědecká fakulta** se zapojila do pomoci uprchlíkům OPAVA Studentské koleje na Palhanci opět ožily. **Filozoficko-přírodovědecká fakulta** se totiž rozhodla aktivně zapojit do pomoci ukrajinským uprchlíkům a poskytla jim zde ubytování. Stalo se tak na základě jednání svolaného ředitelem Krajského úřadu Moravskoslezského kraje dne 9. 3. 2022...

34. Knižní pocta Daliboru Prixovi

Tisk • Region Opavsko; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

... osobnost, již je věnována. PhDr. Dalibor Prix, CSc., dlouholetý člen Ústavu historických věd **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** v Opavě, je uznáván svými kolegy a studenty pro své vstřícné vystupování, inspirativní preciznost, ochotu sdílet mnohdy pracně nabitě poznatky i zápal pro obor. Je vpravdě mimořádným představitelem současné věd, pro nějž více než pro...

35. Nářečí ve Slezsku představuje výstava i přednáška

Tisk • Region Opavsko; str. 7 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Nářečí ve Slezsku představuje výstava i přednáška OPAVA Ústav bohemistiky a knihovnictví **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** v Opavě se dlouhodobě zabývá mimo jiné dialektologickým výzkumem. S výsledky výzkumu nářečí na území Slezska, především na Opavsku, se může veřejnost nově seznámit prostřednictvím edukativní výstavy. Ta je od 6. dubna 2022 přístupná...

36. Charitativní show v Kupe

Tisk • Region Opavsko; str. 4 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **tep** • Rubrika: **krátce**

Odkaz: [náhled](#)

...Charitativní show v Kupe Rubrika: krátce OPAVA Opavská stand-up comedy show Poplach, založená studenty **Slezské univerzity**, která se zaměřuje na zábavné skeče a příběhy ze života, se uskuteční v pátek 15. dubna v 18 hodin v Kupe. Veškerý výtěžek z prodeje lístků bude zaslán na transparentní účet na pomoc Ukrajině, který zřizuje město Opava. „Výstupy jako...

37. Slunovrat přiveze hvězdy

Tisk • Region Opavsko; str. 12 (Regionální zprávy) • 12. 4. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **tep** • Rubrika: **KULTURA**

Odkaz: [náhled](#)

... města nedostane. Například v zahradě Minoritského kláštera i v jeho obvykle nepřístupných gotických sálech, na historickém nádvoří sousední **Slezské univerzity** včetně její zahrady. Pro diváky se otevře také nádvoří církevní konzervatoře, barokní krása kostela svatých Janů i nádvoří Mendelova gymnázia. Vystoupí Truffaz, Koller, La Putyka, Mawer a další Co se...

38. Relativita času: astronomové zvou na výstavu v ostravském Světě techniky

Online • cysnews.cz (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 21:04

Autor: **Jana Bečková**

Odkaz: <https://www.cysnews.cz/lifestyle/technika/relativita-casu-astronomove-zvou-na-vystavu-v-ostravskem-svete-techniky/>

... příležitosti zahájení výstavy bude vedením **Slezské univerzity** a Astronomického ústavu představeno nové společné pracoviště pro pokročilý výzkum, modelování a technologie – Iniciativa pro výzkum vesmíru. Toto pracoviště vzniká jako vyvrcholení společných projektů a dlouhodobé spolupráce obou institucí; bude zaměřeno nejen na vědeckou činnost a podporu studentů, ale také...

39. Transkraniální sonografie mediotemporálního laloku u pacientů s Alzheimerovou demencí

Online • **prolekare.cz** (Zdravotnictví / Medicína) • 11. 4. 2022, 18:08

Rubrika: **Kognitiva v léčbě Alzheimerovy nemoci**

Odkaz: <https://www.prolekare.cz/casopisy/ceska-slovenska-neurologie/2020-2-4/transkraniální-sonografie-mediotemporalního-laloku-u-pacientu-s-alzheimerovou-demenci-121853>

... klinika, Komplexní, cerebrovaskulární centrum, LF UK a FN Hradec Králové 3 ; Ústav informatiky, Filozofická přírodovědecká fakulta, **Slezská Univerzita, v Opavě** 4 Kategorie: Původní práce doi: 10.14735/amcsnn2020189 V současné době žije celosvětově okolo 50 milionů pacientů s demencí, přičemž odhady ukazují, že do roku 2050 se tento počet téměř ztrojnásobí...

40. Opava má nový strategický plán

Online • **opava-city.cz** (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 18:00

Autor: **Martin Kůs**

Odkaz: <https://www.opava-city.cz/cz/nabidka-temat/media/tiskove-zpravy/opava-ma-novy-strategicky-plan.html>

... včetně typových aktivit. Tato část byla projednána třemi pracovními skupinami (1. Veřejný prostor, životní prostředí a doprava, 2. Vzdělávání, podnikání, SMART & image a 3. Volný čas, cestovní ruch, image a marketing, zdravotní a sociální péče) a individuálně s klíčovými aktéry, jako byli např. zástupci **Slezské univerzity v Opavě**, Místní akční skupiny nebo...

41. Těžit do roku 2025? OKD zatím jede naplno, likvidační práce pokračují

Online • **novojicinsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 17:05

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Tomáš Januszek** • Rubrika: **Podnikání**

Odkaz: <https://novojicinsky.denik.cz/podnikani/tezba-uhli-utlum-ostava-okd-karvinsko-prodlouzeni-202204.html>

... Sikora, který dosud řídil uhelný důl v Polsku. Členem představenstva zůstává výkonný ředitel OKD Radim Tabášek a ředitel pro správu Jan Solich. Nové složení má dozorčí rada, v níž zasedli viceprezident Svazu průmyslu a dopravy Jan Rafaj a rektor **Slezské univerzity v Opavě** Pavel Tuleja. Třetího člena dozorčí rady si zvolí sami zaměstnanci těžební firmy. Autor...

42. Osobností české fotografie 2021 je Tomáš Pospěch, mimo jiné za Koudelkovy deníky

Online • **magazin.aktualne.cz** (Společenské) • 11. 4. 2022, 17:01

Vydavatel: **Economia, a.s. (cz-28191226)** • Autor: **Tomáš Vocolka** • Rubrika: **Foto**

Odkaz: <https://magazin.aktualne.cz/foto/osobnosti-ceske-fotografie-2021-je-tomas-pospech-cenu-ziskal/r~f80c5610b98311ec8a24ac1f6b220ee8/>

... fotografie **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity v Opavě Vladimír Birgus, Pospěch se už mnoho let výrazně uplatňuje jako fotograf, vysokoškolský pedagog, kurátor, kritik, publicista, historik fotografie, architektury a výtvarného umění a stále výrazněji i jako nakladatel. Birgus byl jedním z navrhovatelů ocenění pro Pospěcha. V odůvodnění napsal...

43. Osobností české fotografie 2021 je Tomáš Pospěch, mimo jiné za Koudelkovy deníky

Online • **denikpravda.cz** ((nezařazené)) • 11. 4. 2022, 17:01

Rubrika: **Česko**

Odkaz: <https://denikpravda.cz/osobnosti-ceske-fotografie-2021-je-tomas-pospech-mimo-jine-za-koudelkovy-deniky/>

... nakladatelství Torst, a knihu Nová Sedlica sestavenou ze snímků Josefa Vavrouška. Tu Pospěch vydal ve svém nakladatelství PositiF. Ocenění byla slavnostně vyhlášena 11. dubna v pražském Czech Photo Centre. Jak uvedl profesor Institutu tvůrčí fotografie **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity v Opavě Vladimír Birgus, Pospěch se už mnoho let výrazně...

44. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat do druhého kvartálu roku 2023

Online • **patria.cz** (Ekonomika / Finance / Právo) • 11. 4. 2022, 16:01

Vydavatel: **Patria Finance, a.s. (cz-26455064)** • Autor: **ČTK** • Rubrika: **Komodity**

Odkaz: <https://www.patria.cz/zpravodajstvi/4966259/tezba-cerneho-uhli-na-karvinsku-bude-pokracovat-do-druheho-kvartalu-roku-2023.html>

... analýzy. Novým předsedou dozorčí rady OKD se stal rektor **Slezské univerzity** Pavel Tuleja. "Mým profesním zaměřením je ekonomie, jsem ekonom, a tady si myslím, že je jeden velký a zajímavý ekonomický problém, který je zapotřebí vyřešit," řekl Tuleja. OKD je jediným producentem černého uhlí v Česku. Těžbu postupně ukončuje, protože se dlouhodobě...

45. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat do druhého kvartálu roku 2023

Online • **energy-hub.cz** (Průmysl / Logistika) • 11. 4. 2022, 15:55

Vydavatel: **ENERGY-HUB s.r.o. (cz-01996045)**

Odkaz: <https://energy-hub.cz/cs/articles/627366/tezba-cerneho-uhli-na-karvinsku-bude-pokracovat-do-druheho-kvartalu-roku-2023>

... analýzy. Novým předsedou dozorčí rady OKD se stal rektor **Slezské univerzity** Pavel Tuleja. "Mým profesním zaměřením je ekonomie, jsem ekonom, a tady si myslím, že je jeden velký a zajímavý ekonomický problém, který je zapotřebí vyřešit," řekl Tuleja. OKD je jediným producentem černého uhlí v Česku. Těžbu postupně ukončuje, protože se dlouhodobě...

46. Těžba černého uhlí na Karvinsku bude pokračovat do příštího roku

Online • [msn.com/cs-cz](https://www.msn.com/cs-cz) (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 15:32

Autor: ČTK

Odkaz: <https://www.msn.com/cs-cz/zpravy/dom%C3%A1c%C3%AD/t%C4%9b%C5%beba-%C4%8dern%C3%A9ho-uhl%C3%AD-na-karvinsku-bude-pokra%C4%8dovat-do-p%C5%99%C3%AD%C5%a1t%C3%ADho-roku/ar-AAW5N9h?li=BB0oTmZ>

... podnik Diamo, ale bude rovněž předmětem analýzy. Novým předsedou dozorčí rady OKD se stal rektor **Slezské univerzity** Pavel Tuleja. "Mým profesním zaměřením je ekonomie, jsem ekonom, a tady si myslím, že je jeden velký a zajímavý ekonomický problém, který je zapotřebí vyřešit," řekl Tuleja. OKD je jediným producentem černého uhlí v Česku. Těžbu postupně...

47. Hnutí pro život zneužívá utrpení znásilněných Ukrajinek

Online • [parlamentnilisty.cz](https://www.parlamentnilisty.cz) (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 13:57

Vydavatel: OUR MEDIA a.s. (cz-28876890)

Odkaz: <https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Strana-zelenych-363/clanek/Hnuti-pro-zivot-zneuzyva-utrpeni-znasilnenych-Ukrajinek-120765>

....Praem. želivský opat Leoš Ryška, ředitel TV NOE Ivan Hubáč, scenárista Mirek Pýcha, ředitel Hey radia Lubomír Brabec, kytarový virtuos Marek Eben, herec Miluška Voborníková, zpěvačka Erik Abajyan, arménský podnikatel Aleš Juchelka, herec a moderátor Jana Pidmanová, herečka David Vávra, architekt, herec a spisovatel **Jindřich Štreit**, fotograf a pedagog Pavel...

48. Olomoucký majáles se po pauze vrací do ulic. Přijede N.O.H.A., či Michal Horák

Online • olomoucky.report.cz ((nezařazené)) • 11. 4. 2022, 13:14

Autor: ČTK • Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <https://olomoucky.report.cz/kultura/olomoucky-majales-se-po-pauze-vraci-do-ulic-prijede-n-o-h-a-ci-michal-horak/>

... regionu. Poslední královnou majálesu byla v roce 2019 herečka Erika Stárková známá ze seriálu Most!. V předchozích letech korunu převzali například Marek Eben, David Koller, Jaromír Švejdlík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**. ČTK
Označení: Divadlo hudba majáles Olodvorek Olomouc olomoucký majáles Univerzita Palackého Zbrojnice Autor...

49. Olomoucký majáles má jubilejní 10. narozeniny! Koncem května vypuknou dvoudenní oslavy

Online • **olomouc.cz** (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 12:51

Vydavatel: **NEJLEPŠÍ ADRESA a.s. (cz-28592026)**

Odkaz: <https://www.olomouc.cz/zpravy/clanek/Olomoucky-majales-ma-jubilejni-10-narozeniny-Koncem-kvetna-vypuknou-dvoudenni-oslavy-34073>

... roce 2019 herečka Erika Stárková, známá ze seriálu MOST!. V předchozích letech korunu převzali například Marek Eben, David Koller, Jaromír Švejdlík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**. Autor: Autor: | red || Foto: Jan Procházka || red | redakce@olomouc.cz || red ...

50. V Olomouci se po pauze znovu chystá Majáles, nabídne dva dny zábavy

Online • **seznamzpravy.cz** (Zprávy / Politika) • 11. 4. 2022, 12:22

Vydavatel: **Seznam.cz, a.s. (cz-26168685)** • Autor: **ČTK**

Odkaz: <https://www.seznamzpravy.cz/clanek/regiony-zpravy-olomoucky-kraj-v-olomouci-se-po-pauze-znovu-chysta-majales-nabidne-dva-dny-zabavy-197880>

... převzali například Marek Eben, David Koller, Jaromír Švejdlík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**. Autor: ČTK ...

51. TZ: Západ slunce v Galerii Fotografic

Online • **artalk.cz** (Kultura / Umění) • 11. 4. 2022, 12:12

Vydavatel: **Artalk z.s. (cz-22832645)** • Rubrika: **Tiskové zprávy**

Odkaz: <https://artalk.cz/2022/04/11/tz-zapad-slunce-v-galerii-fotografic/>

... pod taktovkou Tomáše Pospěcha v Galerii Fotografic. Studenti a studentky Institutu tvůrčí fotografie **FPF** Slezské univerzity v Opavě společně tematizovali, rozkládali a aktualizovali zobrazování největších fotografických klíšé. Jako jedno z nejpozoruhodnějších je zaujalo fotografování západu slunce. „Západ slunce je nežádoucí přísada fotografie. Stejně jako...

52. Annabelle, Circus Brothers a N.O.H.A! Olomoucký majáles chystá dvoudenní oslavu 10. narozenin

Online • **olomoucky.rej.cz** (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 12:00

Vydavatel: **Olomoucký REJ (cz-)** • Autor: **rej**

Odkaz: <https://olomoucky.rej.cz/clanky/kultura/1264-annabelle-circus-brothers-a-n-o-h-a-olomoucky-majales-chysta-dvoudenni-oslavu-10-narozenin>

.... Poslední královnou majálesu se stala v roce 2019 herečka Erika Stárková, známá ze seriálu MOSTI!. V předchozích letech korunu převzali například Marek Eben, David Koller, Jaromír Švejdlík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**. Autor: (rej) INZERCE NÁZORY K ČLÁNKU Redakce Rej.cz není odpovědná za obsah diskuze. Každý přispěvatel nese právní...

53. Olomoucký majáles chystá dvoudenní oslavu 10. narozenin

Online • **zurnal.upol.cz** (Jiné) • 11. 4. 2022, 12:00

Rubrika: **Žurnál**

Odkaz: <https://www.zurnal.upol.cz/nc/zprava/clanek/olomoucky-majales-chysta-dvoudenni-oslavu-10-narozenin/>

... Koller, Jaromír Švejdlík, Josef Jařab, Ivana Plíhalová nebo **Jindřich Štreit**. Autor: Pondělí 11. duben 2022, 12:00 – Text: (red)
...

54. Poplach v opavském KUPE! Vodárenská věž zažije stand-up show a pomůže Ukrajině

Online • **opavsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 11. 4. 2022, 10:35

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Veronika Bernardová** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: https://opavsky.denik.cz/kultura_region/poplach-v-opavskem-kupe-vodarenska-vez-zazije-stand-up-show-a-pomuze-ukrajine-20.html

... propagovat jen akce pod záštitou města. Načež jsem reagoval, že co mohou chtít více. Jde o skupinu lidí, kteří vytvořili platformu tady v Opavě. Jsme kluci z Opavy, kteří studovali **Slezskou univerzitu**, koná se to v Opavě a pro uprchlíky v Opavě. Víc snad ani nějaká akce opavská být nemůže. Ale postoj byl stejně negativní, což mě mrzelo. Ale naštěstí to byl v tomto...

55. Jindřich Štreit: Zastavit čas. Povídání o tom, co na fotografiích není..., Vyškov, úterý 12.4.

Online • **akcezabrnem.cz** (Kultura / Umění) • 11. 4. 2022, 1:10

Odkaz: <https://www.akcezabrnem.cz/kalendar-akci/obec/5032-vyskov/27440-jindrich-streit-zastavit-cas-povidani-o-tom-co-na-fotografiich-neni-vyskov.html>

...**Jindřich Štreit**: Zastavit čas. Povídání o tom, co na fotografiích není..., Vyškov, úterý 12.4. úterý 12.4.2022, Vyškov Využijte jedinečnou příležitost osobně poznat Jindřicha Štreita, světově uznávaného fotografa, a dozvědět se přímo od autora příběhy jeho fotografií. Vstupné 70 Kč. Web: ...

56. Zajímavosti z regionů (Ostrava)

Televize • **Zajímavosti z regionů (Ostrava)** (ČT1) • 10. 4. 2022, 6:00

Vydavatel: **ČESKÁ TELEVIZE (cz-00027383)**

Odkaz: <https://www.ceskatelevize.cz/porady/1187758204-zajimavosti-z-regionu-ostrava/422231100232014/>

... profesním životě začnou věnovat třeba vlastnímu podnikání, mohou si studenti **Slezské univerzity** v Karviné vyzkoušet marketing nanečisto. Nově díky simulační počítačové hře. Na jedné straně radost, na druhé straně rozladění. -Pořád

prodáváme, ale méně než předešlá kola. -V reálu by špatné nastavení ceny produktu firmu stálo třeba statisíce. Tady se vše odehrává...